
Fråga till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Eliasson: 

 

På nämndens augusti möte bestämdes att det inte skulle skrivas på något plankostnadsavtal över 

området runt omkring där nästa skola/förskola är planerad. Detta tolkade förvaltningen som att 

arbetet med området helt skulle läggas på is. Detta betyder att även arbetet med Fjällastorpskolan 

helt har stannat av. Det pågår heller inget aktivt arbete på någon alternativ placering av skola.  

När tänker du att nästa skola kan vara klar? 

 

Emma Isfeldt (S) 


